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Hovedverneombudet 

Uttalelse fra hovedverneombud vedrørende dispensasjonssøknad på 
arbeidstid ved Kopervik sykehjem, somatisk avdeling, demens 

avdeling og Bygnestunet 

Kopervik sykehjem ønsker å søke om dispensasjon fra Arbeidsmiljøloven på 

arbeidstid. Dette er en videreføring av en arbeidstidsordning med vakter opp til 14 

timer for Bygnestunet og demens avdelingen. Somatisk avdeling ønsker å forlenge 

vaktene fra 12,5 til 14 timer. 

De ansatte har evaluert ordningen. Det er 100% svarprosent. 

Jeg deltok på informasjonsmøte 15.12.22. 
Virksomhetsleder presenterte sammendrag fra evalueringen. 

Alle ansatte som går lange vakter ønsker å fortsette. 
De som ønsker å gå vakter med normal vakt lengde går det, men går noen flere 

helger på ett år. 

Pause: 
Det er skriftlige pauserutiner. 
Det er ikke registrert avvik på gjennomført pause siste året. 

Det er tilgang på egne pauserom for å gjennomføre timespausen. Rommene har dør 

som kan lukkes, og har seng å strekke seg ut på. 

Somatisk avdeling: 
Ønsker å øke langvaktene fra 12,5 til 14 timer. Dette er pga ansattes tilbakemelding 

om at det er veldig travelt for de som er i «endene» av dagen. 

Det kommer fra i evalueringen at det er ønsket av ansatte. 

De ansatte gir tilbakemelding om at de opplever reel valgmulighet om de ønsker å gå 

lange vakter på Kopervik sykehjem. 
Jeg anbefaler en videreføring av ordningen for perioden 27.02.23 til 24.02.24. 
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